
Zápis z 14. schůze zastupitelstva obce Vlkaneč konané dne 13.12.2017 v Kozohlodech  

 

Přítomní zastupitelé: Kořínek Bohuslav, Novák Oldřich, Pavlas Stanislav, Pavlas Václav, 

Semrádová Bohumila, Volenec Jiří, Zelená Marie 

Omluvení zastupitelé: Špalek Vincent, Klaus Josef 

Zapisovatel: Semrádová Bohumila  

Ověřovatelé zápisu: Novák Oldřich, Volenec Jiří 

Přítomní občané: 0 

Program: 

1) Schválení programu ZO 13.12. 2017 

2) Určení ověřovatelů zápisu ZO 13.12. 2017 

3) Kontrola usnesení ZO 8.11. a 22.11. 2017 

4) Žádost o finanční příspěvek na opravu fasády kostela v Opatovicích. 

5) Schválení rozpočtu obce na r.2018 

6) Schválení rozpočtu Příspěvkové organizace (PO) ZŠ a MŠ Vlkaneč 

7) Střednědobý výhled PO ZŠ a MŠ Vlkaneč 

8) Rozpočtové opatření č.8/2017 

9) Schválení ceny za projekt na inženýrské sítě (veřejné osvětlení a plyn) k novým 

stavebním parcelám ve Vlkanči 

10) Odkup pozemku p.č.1126/5 v k.ú.Vlkaneč (pešunk) 

11) Navýšení ceny za dětské hřiště MŠ Vlkaneč 

12) Věcné břemeno a právo provést stavbu na pozemku p.č.609 v k.ú. Přibyslavice 

13) Žádost SDH Kozohlody 

14) Diskuse 

 
ad 1)  

Starosta Stanislav Pavlas v 18:00 hodin zahájil schůzi, přivítal přítomné, seznámil je 

s programem řádné schůze zastupitelstva obce dne 13.12.2017 a dotázal se, zda chtějí 

zastupitelé do programu něco doplnit. Jelikož tomu tak nebylo, dal hlasovat o schválení 

programu. Zastupitelstvo návrh schválilo. 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželo se 0 

Usnesení č.001-14/2017/ZO ze dne 13.12.2017 

Zastupitelstvo obce po projednání  

I.) Schvaluje: Program ZO 13.12.2017 

 

ad 2)  

Starosta Stanislav Pavlas navrhl, aby ověřovateli zápisu ZO dne 13.12.2017 byli Novák 

Oldřich a Volenec Jiří. Dotázal se zastupitelů, zda s návrhem souhlasí. Zastupitelstvo návrh 

schválilo. 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželo se 0 

Usnesení č.002-14/2017/ZO ze dne 13.12.2017 

Zastupitelstvo obce po projednání 

I.) Schvaluje: Ověřovatele zápisu ZO dne 13.12.2017 – Novák Oldřich a Volenec Jiří. 

 

ad 3)  

Starosta Stanislav Pavlas provedl kontrolu usnesení z minulého zasedání ZO dne 8.11. a 

22.11.2017. 

Všechny body byly splněny nebo u nich termín ještě běží. 



Usnesení č.003-14/2017/ZO ze dne 13.12.2017 

Zastupitelstvo obce po projednání 

I.) Bere na vědomí: Kontrolu usnesení z minulých zasedání ZO dne 8.11. a 22.11.2017. 

 

ad 4) 

Starosta Stanislav Pavlas předložil zastupitelům žádost občanů Opatovic o finanční příspěvek 

na opravu fasády kostela v Opatovicích. Dotázal se zastupitelů, zda souhlasí se schválením 

žádosti. Zastupitelstvo žádost zamítlo. 

Hlasování: pro 0,  proti 7, zdrželo se 0 

Usnesení č.004-14/2017/ZO ze dne 13.12.2017 

Zastupitelstvo obce po projednání 

I.)Zamítá: Žádost občanů Opatovic o finanční příspěvek na opravu fasády kostela v 

Opatovicích. 

 

ad 5) 

Bohuslav Kořínek předložil přítomným návrh rozpočtu obce Vlkaneč na rok 2018. 

Zastupitelstvo obce předložený návrh podrobně projednalo a konstatovalo, že v průběhu 

projednání, ani v době jeho zveřejnění na úřední desce, nikdo nevznesl žádné připomínky. 

Rozpočet obce na rok 2016 je schodkový, příjmy  10.223.110,- Kč, výdaje 18.309.700,- Kč, 

financování 8.086.590,- Kč. Návrh rozpočtu, včetně závazných ukazatelů je přílohou tohoto 

zápisu. 

Pan Kořínek se dotázal zastupitelů, zda s navrženým rozpočtem souhlasí a dal hlasovat o jeho 

schválení. Zastupitelstvo návrh schválilo bez výhrad. 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželo se 0 

Usnesení č.005-14/2017/ZO ze dne 13.12.2017 

Zastupitelstvo obce po projednání 

I.) Schvaluje: Návrh rozpočtu obce Vlkaneč na rok 2018 bez výhrad. 

 

 

ad 6)  
Bohuslav Kořínek předložil přítomným návrh rozpočtu PO ZŠ a MŠ Vlkaneč na rok 2018. 

Dotázal se zastupitelů, zda s navrženým rozpočtem souhlasí a dal hlasovat o jeho schválení. 

Zastupitelstvo návrh schválilo bez výhrad. 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželo se 0 

Usnesení č.006-14/2017/ZO ze dne 13.12.2017 

Zastupitelstvo obce po projednání 

I.)Schvaluje: Návrh rozpočtu PO ZŠ a MŠ Vlkaneč na rok 2018 bez výhrad. 

 

ad 7)  
Bohuslav Kořínek předložil přítomným střednědobý výhled PO ZŠ a MŠ Vlkaneč na období 

2019-2021. Dotázal se zastupitelů, zda s navrženým střednědobým výhledem souhlasí a dal  

hlasovat o jeho schválení. Zastupitelstvo návrh schválilo bez výhrad. 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželo se 0 

Usnesení č.007-14/2017/ZO ze dne 13.12.2017 

Zastupitelstvo obce po projednání 

I.)Schvaluje: Střednědobý výhled PO ZŠ a MŠ Vlkaneč na období 2019-2021 bez výhrad. 

 

ad 8) 



Bohuslav Kořínek seznámil přítomné s rozpočtovým opatřením číslo  8/2017 a dotázal se 

zastupitelů, zda s ním souhlasí. Zastupitelstvo schválilo rozpočtové opatření číslo 8/2017  bez 

výhrad. Protokol je součástí zápisu. 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželo se 0 

Usnesení č.008-14/2017/ZO ze dne 13.12.2017 

Zastupitelstvo obce po projednání 

I.) Schvaluje: Rozpočtové opatření číslo 8/2017 

 

ad 9)  
Starosta Stanislav Pavlas předložil zastupitelům cenovou nabídku od Ing. Hůlky na projekt 

inženýrských sítí (plyn a veřejné osvětlení) k novým parcelám ve Vlkanči za rybníkem 

Kovařák. Cena je 64.000,-Kč vč.DPH. Navrhl zadat zpracování projektu dle výše uvedené 

cenové nabídky. Dotázal se zastupitelů, zda s návrhem souhlasí.  Zastupitelstvo návrh 

schválilo. 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželo se 0 

Usnesení č.009-14/2017/ZO ze dne 13.12.2017 

Zastupitelstvo obce po projednání 

I.)Schvaluje: Zadat zpracování projektu inženýrských sítí (plyn a veřejné osvětlení) k novým 

parcelám ve Vlkanči za rybníkem Kovařák Ing. Hůlkovi za cenu 64.000,-Kč vč.DPH. 

II.)Ukládá: Zadat zpracování projektu inženýrských sítí (plyn a veřejné osvětlení) k novým 

parcelám ve Vlkanči za rybníkem Kovařák Ing. Hůlkovi za cenu 64.000,-Kč vč.DPH. Termín 

do 30.3.2018, zodpovídá starosta. 

 

ad 10)  
Starosta Stanislav Pavlas předložil zastupitelům návrh na odkup pozemku p.č. 1126/5 

v k.ú.Vlkaneč o výměře 1355m2 (bývalý drážní pešunk). Navržená kupní cena od ČD je 

101.000,-Kč. Na tomto pozemku se nachází vedení plynovodního řadu, obec by v budoucnu 

musela řešit s ČD věcné břemeno. Dotázal se zastupitelů, zda s návrhem souhlasí.  

Zastupitelstvo návrh schválilo. 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželo se 0 

Usnesení č.010-14/2017/ZO ze dne 13.12.2017 

Zastupitelstvo obce po projednání 

I.)Schvaluje: Odkup pozemku p.č. 1126/5 v k.ú.Vlkaneč o výměře 1355m2 (bývalý drážní 

pešunk). Navržená kupní cena od ČD je 101.000,-Kč. 

II.)Ukládá: Uzavřít kupní smlouvu s ČD na pozemek p.č. 1126/5 v k.ú.Vlkaneč o výměře 

1355m2 (bývalý drážní pešunk) za cenu 101.000,-Kč. Termín do 31.1.2018, zodpovídá 

starosta. 

 

ad 11)  
Starosta Stanislav Pavlas předložil zastupitelům návrh na navýšení ceny za nákup herních 

prvků na dětské hřiště u MŠ Vlkaneč ze 150.000,- na 177.332,-Kč.  Dotázal se zastupitelů, zda 

s návrhem souhlasí.  Zastupitelstvo návrh schválilo. 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželo se 0 

Usnesení č.011-14/2017/ZO ze dne 13.12.2017 

Zastupitelstvo obce po projednání 

I.)Schvaluje: Navýšení ceny za nákup herních prvků na dětské hřiště u MŠ Vlkaneč ze 

150.000,- na 177.332,-Kč.   

 

ad 12)  



Starosta Stanislav Pavlas předložil zastupitelům návrh smlouvy se společností ČEZ na 

služebnost (věcné břemeno) a právo provést stavbu na par.č. 669 v k.ú. Přibyslavice. Jedná se o 

přípojku elektrického vedení k nové stavební parcele. Dotázal se zastupitelů, zda s návrhem 

souhlasí. 

Zastupitelstvo návrh schválilo. 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželo se 0 

Usnesení č.012-14/2017/ZO ze dne 13.12.2017 

Zastupitelstvo obce po projednání 

I.)Schvaluje: Smlouvu  se společností ČEZ na služebnost (věcné břemeno) a právo provést 

stavbu na par.č. 669 v k.ú. Přibyslavice. 

II.)Ukládá: Uzavřít smlouvu se společností ČEZ na služebnost (věcné břemeno) a právo 

provést stavbu na par.č. 669 v k.ú. Přibyslavice. Termín do 30.1.2018, zodpovídá starosta. 

 

ad 13)  
Starosta Stanislav Pavlas předložil zastupitelům žádost SDH Kozohlody na finanční spoluúčast 

na pořádání akce rozsvícení vánočného stromu v Kozohlodech. Navrhl přispět částkou 500,-

Kč. Dotázal se zastupitelů, zda s návrhem souhlasí.  Zastupitelstvo návrh schválilo. 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželo se 0 

Usnesení č.013-14/2017/ZO ze dne 13.12.2017 

Zastupitelstvo obce po projednání 

I.)Schvaluje: Finanční spoluúčast obce na pořádání akce rozsvícení vánočného stromu 

v Kozohlodech  500,-Kč.   

 

ad 14) 

Diskuse: 

Starosta informoval o přesunu části kontejnerů na tříděný odpad na nové (třetí) stanoviště u MŠ 

Vlkaneč. 

Dále informoval o navýšení ceny vodného (50,08 Kč) a stočného (41,23 Kč) společností VHS 

Vrchlice Maleč. 

Dále informoval, že bude obec Vlkaneč po Novém roce zveřejňovat záměr na podej stavebních 

parcel ve Vlkanči za rybníkem Kovařák. 

Dále informoval, že bude obec Vlkaneč prodávat svým občanům vánoční stromky. 

 

Usnesení č.012-14/2017/ZO ze dne 13.12.2017 

Zastupitelstvo obce po projednání 

I.)Bere na vědomí:  

- Informaci o přesunu části kontejnerů na tříděný odpad na nové (třetí) stanoviště u MŠ 

Vlkaneč. 

- Informaci o navýšení ceny vodného (50,08 Kč) a stočného (41,23 Kč) společností VHS 

Vrchlice Maleč. 

- Informaci o skutečnosti, že bude obec Vlkaneč po Novém roce zveřejňovat záměr na podej 

stavebních parcel ve Vlkanči za rybníkem Kovařák. 

- Informaci o prodeji vánočních stromků. 

 

 

Rekapitulace usnesení ze 14. schůze zastupitelstva obce, Vlkaneč – 13.12.2017 

 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí: 

-  Kontrolu usnesení z minulých zasedání ZO dne 8.11. a 22.11.2017. 



- Informaci o přesunu části kontejnerů na tříděný odpad na nové (třetí) stanoviště u MŠ 

Vlkaneč. 

- Informaci o navýšení ceny vodného (50,08 Kč) a stočného (41,23 Kč) společností VHS 

Vrchlice Maleč. 

- Informaci o skutečnosti, že bude obec Vlkaneč po Novém roce zveřejňovat záměr na podej 

stavebních parcel ve Vlkanči za rybníkem Kovařák. 

- Informaci o prodeji vánočních stromků. 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje: 

- Program ZO 13.12.2017. 

- Ověřovatele zápisu ZO dne 13.12.2017 – Novák Oldřich, Volenec Jiří. 

- Návrh rozpočtu obce Vlkaneč na rok 2018 bez výhrad. 

- Návrh rozpočtu PO ZŠ a MŠ Vlkaneč na rok 2018 bez výhrad. 

- Střednědobý výhled PO ZŠ a MŠ Vlkaneč na období 2019-2021 bez výhrad. 

- Rozpočtové opatření číslo 8/2017. 

- Zadat zpracování projektu inženýrských sítí (plyn a veřejné osvětlení) k novým parcelám ve 

Vlkanči za rybníkem Kovařák Ing. Hůlkovi za cenu 64.000,-Kč vč.DPH. 

- Odkup pozemku p.č. 1126/5 v k.ú.Vlkaneč o výměře 1355m2 (bývalý drážní pešunk). 

Navržená kupní cena od ČD je 101.000,-Kč. 

- Navýšení ceny za nákup herních prvků na dětské hřiště u MŠ Vlkaneč ze 150.000,- na 

177.332,-Kč. 

- Smlouvu  se společností ČEZ na služebnost (věcné břemeno) a právo provést stavbu na par.č. 

669 v k.ú. Přibyslavice. 

- Finanční spoluúčast obce na pořádání akce rozsvícení vánočného stromu v Kozohlodech  

500,-Kč. 

 

Zastupitelstvo obce zamítá: 

- Žádost občanů Opatovic o finanční příspěvek na opravu fasády kostela v Opatovicích. 

 

Zastupitelstvo obce ukládá: 

- Zadat zpracování projektu inženýrských sítí (plyn a veřejné osvětlení) k novým parcelám ve 

Vlkanči za rybníkem Kovařák Ing. Hůlkovi za cenu 64.000,-Kč vč.DPH. Termín do 

30.3.2018, zodpovídá starosta. 

- Uzavřít kupní smlouvu s ČD na pozemek p.č. 1126/5 v k.ú.Vlkaneč o výměře 1355m2 

(bývalý drážní pešunk) za cenu 101.000,-Kč. Termín do 31.1.2018, zodpovídá starosta. 

- Uzavřít smlouvu  se společností ČEZ na služebnost (věcné břemeno) a právo provést stavbu 

na par.č. 669 v k.ú. Přibyslavice. Termín do 30.1.2018, zodpovídá starosta. 

 

Zastupitelstvo obce ukládá z minulých zasedání: 

- Zpracování inventur . Termín do 31.1.2018, zodpovídají členové inventární komise. 

- Zajistit dokončení a schválení projektové dokumentace, provést konečný kompletní 

hydrogeologický posudek, zajistit stavební povolení a následně provést soutěž na výběr 

zhotovitele a uzavřít s ním smlouvu o dílo. Termín do 31. 12. 2017, zodpovídá Semrádová. 

 

 

Zapsala: dne 13.12.2017  Bohumila Semrádová 

 

Ověřovatelé zápisu:    Novák Oldřich 



 

         Volenec Jiří       

   

         Stanislav Pavlas 


